## Consent Letter for Child Travelling Abroad to Attend 2026 Math League International Summer Tournament

美国 Math League 决赛和数学夏令营 . 子女出入境家长同意书 (请用英文填写)

Parents 家长:		
	Name of father/guardian 父亲/监护人名字(拼音)	Date of birth (mm/dd/yyyy) 出生日期(月/日/年)
	Telephone 电话	Email 电邮
	Name of mother/guardian 母亲/监护人名字(拼音)	Date of birth (mm/dd/yyyy) 出生日期(月/日/年)
	Telephone 电话	Email 电邮
Address 地址:		
We are the parents/legal guardians with child 我们是以下小孩的合法父母或者监		parental authority over the following
Information about traveling child	出入境子女资料	
Name 名字(拼音):		
Date and place of birth 出生日期和地点:		
Passport number and expiration date: 护照号码及有效日期:	mm/dd/yyyy	city, province 城市/省份
Issuing authority of passport: 护照签发国家:	Passport number 护照号码	mm/dd/yyyy

## Trip information and acknowledgement 旅行信息与同意书

I acknowledge that my child stated above is traveling from China to United States for 2026 Math League International Summer Tournament. My child has our permission to do so.

我们同意以上子女从中国去美国参加美国 Math League 决赛和数学夏令营:

## Note:

备注:

- Upon arrival at John F. Kennedy Airport/Newark International Airport on 07/19/2026, my child will be picked up by Math League staff at John F. Kennedy Airport/Newark International Airport.
  - 美国 Math League 工作人员将在 2026 年 7 月 19 日去纽约肯尼迪国际机场/纽瓦克国际机场接我的孩子。
- 2. My child will be taken to John F. Kennedy Airport/Newark International Airport on 07/27/2026 after 2026 Math League International Summer Tournament by Math League staff.
  - 美国 Math League 工作人员将在 2026 年 7 月 27 日把我的孩子送到纽约肯尼迪国际机场/纽瓦克国际机场。

Destination 目的地:	United States 美国	
Travel dates 往返旅行日期:	July 19 - July 27, 2026 2026年7月19日至2026年7月27日	
Reason for travel 出行的原因:	Attending 2026 Math League International Summer Tournament 参加美国 Math League 决赛和数学夏令营	
Residence in the U.S. 美国住宿:	The College of New Jersey 2000 Pennington Road, Ewing Township, NJ 08628-0718	
Contact information 联系人:	Mathematics Leagues Inc. 17 Lancaster Road, Tenafly, NJ 07670 Contact Name: Daniel Flegler Tel: (201) 568-6328 Email: dan@mathleague.com	
Signatures of parents giving consent 家长签字		
Signature of father 父亲签名	Signature of mother 母亲签名	
mm/dd/yyyy 签名日期	mm/dd/yyyy 签名日期	